
Easy to follow  
students cookbook



Europawoche 2021 am 

„Essen verbindet“

Der Fachbereich Kunst ist keinem Austauschprojekt angeschlossen, und leistet einen 

eher freien Beitrag zur diesjährigen Europawoche.

Ganz nach dem Motto „Essen verbindet“ wird sich die Fachgruppe Kunst einem Thema 

aus diesem Bereich widmen. Geplant ist die Erstellung einer visualisierten Sammlung 

einfach nachzumachenden Rezepten für Jugendliche in Form von „SketchRezepten“. 

Die Schülerinnen und Schüler gestalten mithilfe von SketchNotes und englischen 

Vokabeln leckere Rezeptvorschläge aus Norddeutschland und anderen Regionen 

Deutschlands. Geplant ist, diese Sammlung kleiner Leckereien anschließend in 

digitaler Form den Austauschpartnern unserer Schule zur Verfügung zu stellen, so dass 

die Rezepte ausprobiert werden können. Im Gegenzug würden wir uns über Fotos von 

den ausprobierten Leckereien und über landestypische Rezepte der Austauschpartner 

freuen.

Beteiligte:

Sabine von Hiller

Antje Pospischil-Geißler

"Eating connects"

The Art Department is not affiliated with an exchange project and makes a rather 

independent contribution to this year's European Week.

In line with the motto "Food connects", the Art Section will devote itself to a topic in 

this area. The plan is to create a visualized collection of recipes for young people in the 

form of "SketchRecipes". With the help of SketchNotes and English vocabulary, the 

students create delicious recipe suggestions from northern Germany and other 

regions of Germany. We want to make this collection of small treats available in digital 

form to our exchange partners, so that the recipes can be tried out. In return, we 

would be happy to receive photos from anyone who tried our treats. We would also 

love to receive some typical recipes from the countries of our exchange partners.

participant:

Sabine von Hiller

Antje Pospischil-Geißler



Drinks:

*Fruit Smoothie

*Ginger Ale Drink

Lunch:

*Teriyaki Chicken

*Cheese Burger

*Soup

*Avocado Toast

*Roasted Potatos with Bratwurst

*Pancakes

*Reibekuchen which goes well with

*Apfelmus

For your Sweet Tooth:

*Berliner

*Apfelkuchen

*Käsekuchen

*Banana Bread

*Muffins

*Cookies

*Buttermilk Waffles

Snack/ Dessert:

*Yoghurt

*Fruit Salad

*Jelly

All recipes are easy to
follow. 

Our students would
be very happy to

receive a photo and a 
feedback.

Sabine.vonHiller@ngw-online.de
Antje.Pospischil-Geissler@ngw-online.de 
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